
Aan de voorzitter van de gemeenteraad Haren

Betreft: verzoek interpellatiedebat

Geachte heer Van Veen,

Zojuist ontvingen wij de al door de burgemeester van Groningen aangekondigde brief met 
het verzoek om de voorbereiding van de beoogde herindeling samen met Groningen en 
Ten Boer ter hand te nemen. De brief erkent daarbij het recht van Haren te blijven streven 
naar behoud van zelfstandigheid, en dringt aan op hervatting van het twee sporen beleid.

Voor de fracties van VVD, PvdA, CU en GroenLinks is dit reden een interpellatiedebat aan 
te vragen. Wij willen graag helderheid over de volgende punten:

1. In de pers hebben enkele fracties zich al negatief uitgelaten over gesprekken. 
Kunnen zij dat standpunt toelichten en wat vind het college daarvan.

2. U hebt zelf in de pers gezegd dat u zich nog steeds gebonden acht aan die 
uitspraak. Is die raadsuitspraak met het verschijnen van het wetsontwerp nog steeds 
actueel?

3. De kans is groot dat de Tweede Kamer besluit tot herindeling van Haren. Hoe kijkt 
u zelf aan tegen het feit dat een herindeling veel voorbereidingstijd vergt en dat de 
dienstverlening aan Harenaars ook op 2 januari 2019 nog geborgd moet zijn.

4. Is het college van plan op de uitnodiging in te gaan en – zoals de brief stelt – daarbij
afspraken te maken hoe het 2 sporen beleid met behoud van het recht van Haren 
om te blijven streven  naar zelfstandigheid vorm kan krijgen.

Wij stellen voor dit debat te voeren voorafgaand aan de raadsvergadering van 30 oktober, 
door te beginnen om 19.00 uur.

Met vriendelijke groet

namens de fractie van VVD, PvdA, CU en GroenLinks
Hans Sietsma

CC: griffier


